
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 

Torsdag, d. 2. maj 2024, kl. 9.30 til 14.30, Ryttervej 63, 
Svendborg – Lokale 0.056 Søbo 
 
Mødets formål: 
 At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 

 Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 

Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Stine Palmelund, Simon Larsen, Hetty Møller, Martin Rodam, Bjarne Andersen, Lise Ploug, 
Susie Pedersen, Jannie Hansen, René Winzor, Torben Baun Madsen og Mette Andreasen. 
 

Afbud: 
Tine Vestergaard Todsen 
 

Ordstyrer: 
Bjarne Andersen 
 

Referent: 
Mette Andreasen 
 
 

Punkt Tid  Beskrivelse 
1. 5 min. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 

2. 5 min. Opmærksomhedspunkter (D) Nuværende punkter: 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 
2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i 

velgenheder, beskyttelse af medlemmer 
3) Fokus på løbende trivselsmålinger. 
 
Ad 1) Ingen bemærkninger 
Ad 2) Ingen bemærkninger 
Ad 3) Drøftelser vedr. trivselsmålingerne – hver anden 
måned i SKTST og hver uge i VURDST. Nogle TR’ere har 
adgang, andre har ikke. 
 

3. 75 min. Orientering fra valgenhederne 
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
Svendborg v/Martin: Der er travlhed i 
Vurderingsstyrelsen og mange skiftende opgaver. Der 
udnævnt 2 souschefer. 
Der er kommet ny direktør (fra GAELDST). Hun kommer 
til Svendborg i næste uge. 
Der afholdes valgmøde den 16. maj 2024. 
 
Svendborg v/Bjarne: Der er også travlhed i 
Borgervejledningen. Mange får nye årsopgørelser pga. ny 
ejendomsvurderinger.  



Ringe v/Mette: Der er 2 udlånte til VURDST (til den 
virtuelle enhed). 
 
Odense v/Stine: Der er rundvisning i morgen den 3. maj i 
det nye domicil. 
Der er en medarbejder, der har fået nej til udlån. 
 
Spillemyndigheden v/Susie: Tillægsforhandlinger er 
overstået. 
I sidste uge blev der afholdt fagligt døgn i Kolding. 
Telefontiden er fra den 1. maj ændret – alle dage 9-14. 
 
Padborg v/Simon: De mister en leder, som skal hjælpe et 
andet sted. 
Alle kameraer i videoovervåget hal skal udskiftes. 
 
Middelfart v/Lise: Der har været et 40-års jubilæum. 
Lige pt. er der optælling af pladser – i forbindelse med 
flexible seatings. 
Der er pt. indsat en stedfortræder for direktøren for 
GAELDST. 
 
Haderslev v/René: Der har været valgmøde 
(frokostmøde) med god opbakning. René blev genvalgt 
som TR’er.  
Drøftelse af ”6-timers reglen” i forhold til frokost. 
 
Esbjerg v/Hetty: Der er 2 udlånte til VURDST. 
 
Tønder v/Torben: Torben er blevet genvalgt som TR’er. 
Der er startet 13 nyansatte pr. 1. maj. 
 
Ribe v/Kim: Der er 2 udlånte til VURDST. 
 

4. 60 min. Dagsorden til HB-mødet 
d. 6/5-2024 i Codanhus 

Pkt. 3 – Oplæg vedr. TR-uddannelse i forbundet 

 Det har taget lang tid at få ”strikket” en TR-
uddannelse sammen, og er den fyldestgørende? 

 
Pkt. 4 – OK24 

 Ingen bemærkninger 
 
Pkt. 5 – Tillæg 24 

 Drøftet IT-værktøj, der ikke virkede (SPM) 

 Der er ønske om flere felter i IT-værktøjet 
 
Pkt. 6 – Kontingentregulering 

 Er der risiko for at nogle vil melde sig ud – eller at 
nogle ikke vil melde sig ind? 

 
Pkt. 7 – Rekruttering/markedsføring af PB i skat 

 Drøftet hvad der nu skal ske: er Politikken det 
rigtige medie? Skal professionsbachelor have et 
andet navn? Skal PB’erne have jobgaranti i 
Skatteforvaltningen?  

 
Pkt. 8 – ny TR-aftale 

 Drøftet forhandlingerne med ADST, som gav DTS 
mulighed for 44 TR’ere – og vi er 46 pt. 

 
Pkt. 9 – Vurderingsopgaven 

 Drøftet tillæg til tovholdere samt undervisere. 
 



Pkt. 14 – Økonomi 

 Drøftet diverse emner 
 

5. 30 min.  Dagsorden til TR-konference d. 7/5-
2024 i Codanhus 

Pkt. 4 – Fagkonsulent 

 Der er en del, der gerne vil på årsnorm. Kunne 
man gøre det til et valg? 

 

6. 60 min. Orientering fra afdelinger og udvalg 
m.v. (O) 

Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg 
m.v. 
 
Person v/Kim: Der har været dialogmøde den 22. april.  
Seniorordninger starter med 4 dage i Person. 
Tillæg i Udland er meldt ud. 
 
Jura v/Stine: Ny underdirektør har fokus på trivslen. 
Lønforhandlinger er faldet på plads. 
 
Gældsstyrelsen v/Torben: I forbindelse med SU har 
ledelsen foreslået, at udvalgsstrukturen ændres. Der skal 
fx oprettes et AMD-udvalg (arbejdsmiljø) med 
underdirektør, TR, AMR og HR.  
Tillægsforhandlinger er godkendt i Gældsstyrelsen. 
 
Vurderingsstyrelsen v/Martin: 5 nye afdelinger i VURDST 
pr. 1. august 2024. 
Der skal afholdes styrelsesdage den 21. og 22. maj. 
 
Borgervejledningen v/Bjarne: Lønforhandlinger er 
afsluttet. 
På nogle af sluserne er ”pause-tiden” mellem opkaldene 
sat ned fra 90 sekunder til 70 sekunder.  
 

7. 5 min. Eventuelt - 
 

 
 


